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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki 

– podkomisji stałej do spraw sportu dzieci i młodzieży 
(nr 3)
20 kwietnia 2021 r.
Podkomisja stała do spraw sportu dzieci i młodzieży, obradująca pod przewod-
nictwem posła Bogusława Wontora (Lewica), przewodniczącego podkomisji, 
rozpatrzyła:

– informację ministra kultury, dziedzictwa narodowego i sportu na temat 
realizacji programów szkolenia sportowego (kadry: młodzika, juniora młod-
szego, juniora, młodzieżowca) i ich finansowania,
– informację ministra kultury, dziedzictwa narodowego i sportu na temat 
nadzoru nad systemem sportu młodzieżowego.

W posiedzeniu udział wzięli: Anna Krupka sekretarz stanu w Ministerstwie Kultury, Dziedzictwa 
Narodowego i Sportu wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Krzysztof Majer, Mariusz Pawełczyk  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Bogusław Wontor (Lewica):
Dzień dobry. Otwieram posiedzenie podkomisji stałej do spraw sportu dzieci i młodzieży. 
Witam gorąco i serdecznie wszystkich posłów uczestniczących w posiedzeniu podkomi-
sji. Witam również zaproszonych gości, na czele z panią Anną Krupką, sekretarz stanu 
w Ministerstwie Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu
Informuję, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane przez panią marszałek Sejmu 

na podstawie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu i prowadzone będzie z wykorzystaniem 
środków komunikacji elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość. 
Posłom uczestniczącym  zdalnie  przypominam,  że przed  posiedzeniem  otrzymaliście 
państwo instrukcje w sprawie zgłaszania się do dyskusji  i zabierania głosu w trakcie 
posiedzenia. Jednocześnie informuję, że posłowie członkowie podkomisji obecni na sali 
obrad głosują przy użyciu urządzenia do głosowania za pomocą legitymacji poselskiej. 
Wówczas nie używają tabletów i nie logują się w systemie komunikacji elektronicznej. 
W celu stwierdzenia kworum przeprowadzone zostanie teraz głosowanie. Proszę pań-

stwa posłów obecnych na sali o zagłosowanie za pomocą legitymacji, a posłów uczest-
niczących zdalnie o zalogowanie się do aplikacji  i w głosowaniu naciśnięcie przycisku 
w celu potwierdzenia obecności na posiedzeniu. Przystępujemy do głosowania. Dziękuję 
bardzo. Mamy już kworum, ale głosowanie pozostanie otwarte, aby ci posłowie, którzy 
się spóźnią albo nie mogli się zalogować, mieli szansę to zrobić.
Panie i panowie posłowie otrzymali porządek dzisiejszego posiedzenia podkomisji. 

Czy do tego porządku są jakieś uwagi? Proszę bardzo. Nie ma zgłoszeń. Porządek musi 
być taki, jaki był ustalony. Nie mamy możliwości mieć uwag do porządku posiedzenia, 
czyli zmieniać  jego  treści, krótko mówiąc. Porządek dzienny został paniom  i panom 
posłom przedstawiony.
Mam  zasadniczą  uwagę.  Praktycznie  rzecz  biorąc  dzisiaj,  zgodnie  z porządkiem 

obrad, powinniśmy omówić dwa tematy. W pierwszym punkcie przewidujemy realizację 
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programów szkolenia sportowego kadry młodzika, juniora młodszego, juniora, młodzie-
żowca i ich finansowanie, a w drugim punkcie informację ministra kultury, dziedzictwa 
narodowego i sportu na temat nadzoru nad systemem sportu młodzieżowego. 
Z informacji, które otrzymałem z sekretariatu Komisji, wynika, że ministerstwo nie 

przedstawiło nam tak naprawdę materiałów, czyli tych informacji na dzisiejsze posiedze-
nie podkomisji. W związku z tym moja propozycja jest taka, żeby posiedzenie przełożyć 
na za dwa tygodnie i poprosić ponownie Ministerstwo Kultury, Dziedzictwa Narodowego 
i Sportu,  aby właściwie przygotowało materiał na posiedzenie podkomisji. Czy w tej 
sprawie ktoś z państwa posłów chciałby zabrać głos? Proszę bardzo.

Sekretarz stanu w Ministerstwie Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu Anna 
Krupka:

Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, mamy gotową tę informację…

Przewodniczący poseł Bogusław Wontor (Lewica):
Pani minister, za chwilę oddam pani głos…

Sekretarz stanu w MKDNiS Anna Krupka:
…ale z powodów proceduralnych nie dotarła ona do podkomisji, za co oczywiście prze-
praszamy. Ta informacja w tych dwóch punktach jest gotowa.

Przewodniczący poseł Bogusław Wontor (Lewica):
Pani  minister,  za chwileczkę  chciałem  oddać  pani  głos,  ale  chciałem  zapytać  pań-
stwa posłów, co w tym temacie mieliby do zaproponowania. Nie słyszałem propozycji. 
Zgodnie  z tym,  co powiedziała pani minister,  tym bardziej uważam moją propozycję 
za zasadną. Jeśli nie będę słyszał wśród posłów sprzeciwu, uznam mój wniosek za przy-
jęty i za zasadny. Mniej więcej za dwa tygodnie, z tym samym porządkiem, jak pani mar-
szałek się zgodzi na posiedzenie podkomisji, spotkamy się ponownie, aby omówić te dwa 
tematy.
Pani minister przypominam, że cały czas jestem gotowy na spotkanie, żebyśmy poroz-

mawiali i porządnie mogli się przygotować do posiedzenia podkomisji. Jestem otwarty 
na tego typu dyskusję, bo chciałbym, aby to wszystko jak najlepiej wyglądało i żebyśmy 
coś dobrego wspólnie, jako podkomisja i ministerstwo w odpowiednich departamentach, 
zrobili dla sportu dzieci i młodzieży.
Czy są jakieś  inne wnioski ze strony posłów? Nie  słyszę. W takim razie uważam, 

że mój wniosek został przyjęty. W związku z tym uważam dzisiejsze… Przepraszam. 
Proszę  o zamknięcie  głosowania  i o pokazanie  nam  wyniku  stwierdzenia  kworum. 
W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy pięciu posłów na siedmiu. To jest wymagana 
liczba do kworum. Nasza podkomisja jest więc dziś władna do podejmowania wszela-
kich decyzji.
Szanowne panie i panowie posłowie, szanowna pani minister, dziękuję za przybycie. 

Zamykam dzisiejsze posiedzenie podkomisji. Dziękuję bardzo.


